
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

            

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Αθήνα, 07/10/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
                                     
ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη θέσπισης κινήτρων για μετεγκατάσταση επιχειρήσεων στο Βιοτεχνικό 

Πάρκο Ρεθύμνου» 
 
 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 

Η οικονομική κρίση της τελευταίας δεκαετίας, η πρόσφατη σχετική υγειονομική, φέτος και η 
έλλειψη ρευστότητας, σε συνδυασμό με την απουσία κινήτρων από πλευράς Πολιτείας, 
αποτελούν τη μεγαλύτερη τροχοπέδη για τη μετεγκατάσταση επιχειρήσεων στο Βιοτεχνικό 
Πάρκο του Ρεθύμνου. Σήμερα, στο προαναφερόμενο επιχειρηματικό πάρκο του Ρεθύμνου, 
που βρίσκεται στην περιοχή της Αγίας Τριάδας, στη δημοτική ενότητα Αρκαδίου, 
δραστηριοποιούνται, συνολικά, έξι επιχειρήσεις, ενώ, σε στάδιο ανοικοδόμησης βρίσκονται 
ακόμα άλλες έξι επιχειρήσεις, ενώ έξι ακόμα είναι στη διαδικασία γραφειοκρατικών σχετικών 
διευθετήσεων. Το άνω πάρκο σχεδιάστηκε να λειτουργήσει ως «θερμοκοιτίδα» για τη 
στέγαση των επιχειρήσεων, ώστε να μπορεί να ανταποκριθεί στις αυξημένες ανάγκες των 
επιχειρηματιών. Όμως, από το 2009, οπότε και εγκαινιάστηκε, έχει ελάχιστη ανταπόκριση, 
καθώς, οικονομικά και όχι μόνο προβλήματα, μέχρι πρότινος, φρέναραν την αξιοποίηση και 
εκμετάλλευση του εν λόγω χώρου.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεσθε να λάβετε, προκειμένου για την επιτυχία της αρχικής 
στόχευσης της ίδρυσης του Βιοτεχνικού Πάρκου Ρεθύμνου; 
 

2. Προτίθεσθε να θεσπίσετε οικονομικά κίνητρα για τη μετεγκατάσταση επιχειρηματιών στην  
άνω περιοχή, δεδομένης και της απουσίας τραπεζικών διευκολύνσεων, ώστε να προκληθεί 
στους όποιους κεφαλαιούχους εν δυνάμει επενδυτές και ένα αίσθημα στήριξης από το 
Ελληνικό Κράτος σε επενδύσεις του τομέα της βιομηχανικής παραγωγής και μεταποίησης 
στην ευρύτερη περιοχή; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
http://rethnea.gr/%CE%B7-
%CE%BF%CE%B9%CE%BA%CE%BF%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%B9%CE%BA%CE%AE-
%CE%BA%CF%81%CE%AF%CF%83%CE%B7-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%B7-
%CE%B1%CF%80%CE%BF%CF%85%CF%83%CE%AF%CE%B1-
%CE%BA%CE%B9%CE%BD%CE%AE%CF%84/  
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